

lafco.ca Stock Control™ web application



1

Email your inventory database to your Lafco technician with desired internal code, location and re-order quantities.



2

Lafco generates custom labels, sticker or magnetic, fit to your requirements.* Once on stock cabinets, they become the key to new found productivity.



3

Using Lafco's portable terminal, Client logs into his Stock Control account and can start scanning. Client can see total order value as he scans. Alter QTY's up/down or manually add new items. Check box if the customer wants to be sent (a new) label.



4

On a simple clic, Lafco receives client quote request. Our shipping department pick your items, respecting quantity entered. No pack minimums! All stock items usually ship on the same day!

*Minimum fees may apply



« With Lafco's Stock Control app, I scan hundreds of items in a matter of minutes and receive my parts the next day. Simply said: it's just smart. »



Save Time.
Save Money.
Gain Productivity.

LAFCO STOCK CONTROL™

Lafco Tooling inc.
7700 Rue Bombardier, Anjou, QC, H1J 0A2
514 327-7556 www.lafco.ca info@lafco.ca

© Lafco Tooling inc. 2018

LAFCO STOCK CONTROL™

Rapid Stock Replenishment System



TM

lafco.ca Stock Control™ application web



1

Envoyez votre base de données d'inventaire par e-mail à votre technicien Lafco avec le code interne souhaité, l'emplacement et les quantités de réapprovisionnement.



2

Lafco génère des étiquettes personnalisées, autocollantes ou magnétiques, adaptées à vos besoins.* Une fois affichées sur vos tablettes de stock, elles deviennent la clé d'une productivité nouvelle.



3

À l'aide du terminal portable de Lafco, le client se connecte à son compte **Stock Control** et peut immédiatement scanner. Celui-ci peut voir la valeur totale de la commande pendant qu'il scanne, altérer quantités +/- ou ajouter manuellement de nouveaux éléments.

Case à cocher si le client veut qu'on lui envoie une (nouvelle) étiquette.



4

Sur un simple clic, Lafco reçoit votre demande de soumission. Notre département d'expédition se met à l'oeuvre et respecte la quantité que vous désirez. Pas de quantité minimum! Tous les articles stock sont généralement expédiés le même jour.

*Des frais minimums peuvent s'appliquer



« Avec l'application Stock Control de Lafco, je scan des centaines d'items en quelques minutes et reçois mes pièces le lendemain. C'est tout simplement brillant. »



Sauvez du temps.
Sauvez de l'argent.

Gagnez en productivité.

LAFCO STOCK CONTROL™

Lafco Outillage inc.
7700 Rue Bombardier, Anjou, QC, H1J 0A2
514 327-7556 www.lafco.ca info@lafco.ca

©Lafco outillage inc. 2018

LAFCO STOCK CONTROL™

Système rapide de remplacement des stocks

